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 رئیس کل دادگستری فارس خبر داد:
 برخورد قاطع  با پدیده دلالي  

در شهرك هاي صنعتي
 رئیس کل دادگستری فارس از همكاري وحمایت قاطع 
مجموعه قضایی اســتان برای احیای واحدهای تولیدی 
و صنعتی راکد خبر داد و گفت: با توجه به سیاســت ها 
و برنامه های قوه قضاییه و دولت براي احیای واحدهای 
راکد، با همكاری با سایر مجموعه های اجرایي در استان 
و بــا بهره گیــری از تمامی ظرفیت ها، بــرای احیای 
واحدهای راکد و ایجاد اشــتغال تــاش خواهیم کرد.

حجت الاسام و المسلمین سید کاظم موسوی در دیدار با  
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس افزود: ضمن 
برگزاری جلسات مشــترک به صورت هر ماه و بررسی 
گزارش هاي ارسالي از شرکت شهرک های صنعتی فارس 
به گونه ای عمل می نماییم تا ســبب تسریع در احیای 
واحدهای راکد شــود ودر این راستا واحدهای تولیدی و  
صنعتی نیز دستگاه قضایی را حامی و پشتوانه خود بدانند.

نماینده عالی قوه قضائیه در اســتان فارس پیشنهاد داد 
:شرکت شهرک های صنعتی فارس طی فراخوانی به همه 
واحدهای صنعتی راکد و دارای مشكل، مقدمات برگزاری 
جلساتی را فراهم کند تا با همكاری دستگاه قضایی استان 
مشكات آنها موردرســیدگی قرار گیرد و مرتفع شود. 
حجت الاسام والمسلمین موسوی  در ادامه با بیان اینكه 
به علت دلال بازی و واسطه گری هاي  برخی سودجویان 
،عده ای از ســرمایه گذاران واقعی معطل دریافت زمین 
در شهرک های صنعتی هستند، بر همكاری دادگستری 
استان فارس با شرکت شهرک های صنعتی استان برای 
برخورد قاطع با دلالان و سودجویان زمین در شهرک های 
صنعتی تاکید کرد و گفت :در این زمینه رســیدگی به 
پرونده ها در سریع ترین زمان و بدون وقفه در دستور کار 
محاکم قضایی قرار می گیرد. حجت الاسام و المسلمین 
موسوی با بیان اینكه شرکت شهرک های صنعتی فارس، 
لیست کارخانه های مشكل دار را در کوتاه ترین زمان به 
دادگستری کل استان ارسال کند گفت: ما در سریع ترین 
زمان پیگیری مشكات واحد ها خواهیم بود و در خارج 
از نوبت پرونده ها بررسی می شود.رئیس شوراي قضایي 
استان پیشنهاد داد: ستاد پیگیری اجرای سیاست های 
اقتصاد مقاومتی دادگســتری استان فارس و در راستای 
حمایت از تولید، جلســات مشترک به صورت هفتگی 
یا ماهانه با شــرکت شهرک های صنعتی فارس تشكیل 
دهد تا در این جلسات به پرونده ها رسیدگی شود.مدیر 
عامل شرکت شهرک هاي صنعتي فارس نیز گزارشي از 
اقدامات انجام شده در سه ماه اخیر در  این شرکت را بیان 
کردو گفت: در راستاي مقابله با دلالان، در این مدت و با 
همكاري دستگاه قضایي ، افزون بر 17.8هكتار زمین راکد 
در شهرک ها و نواحي صنعتي استان خلع ید و از دست 
دلالان خارج شد.ســید مصطفي هاشمي افزود:از ابتداي 
امســال نقل و انتقال زمین  در شهرک هاي صنعتي   تا 
قبل از دریافت پایان کار ممنوع و یكي از مسیرهاي اصلي 
دلالي مسدود شده است.وي همكاري و تعامل این شرکت  
با مجموعه قضایي و دادگستري کل استان براي مقابله و 
برچیدن دلالان و واسطه گران در شهرک هاي صنعتي را 
مهم و ارزشمند بیان کرد و برگسترش همكاري ها تاکید 
کرد.مدیر عامل شرکت شهرک هاي صنعتي فارس احیاي 
واحد هاي راکد را از دیگر برنامه هاي محوري امسال بیان 
و ضمن قدرداني از حمایت و پیشنهاد سازنده رییس کل 
دادگســتري فارس گفت:امیدوارم بتوانیم با همكاري با 
دادگستري استان گام هاي ارزشمندي برداریم. هاشمي 
افزود:در همین راستا لیست واحدهاي صنعتي راکد که 
مشــكات آنها با تصمیم گیري قضایي رفع مي شود به 
دادگستري ارسال و جلسات ماهانه تشكیل مي دهیم.

وي همچنین با اشاره به ســاماندهي شرکت خدماتي 
شهرک صنعتي بزرگ شیراز با استفاده از اختیارات قانوني 
و باهدف شفاف سازي  درامور و بهبود امور صنعتگران 
گفت:این موضوع رضایت بخش گسترده اي از صنعتگران 
را به همراه داشته است.اختصاص مشوق به دانش بنیان 
ها و واگذاري زمین بدون مزایده،برنامه ریزي براي توسعه 
و ایجاد شهرک هاي صنعتي در اطراف شیراز از برنامه هایي 
بود مدیر عامل شرکت شهرک هاي صنعتي فارس در این 

دیدار به آن اشاره کرد.

مدیرکل راه و شهرسازی استان گیلان خبر داد؛
تامین زمین برای 15هزار واحد مسکونی 

در گیلان
گیلان،تکتم محمودی: مدیرکل راه و شهرسازی استان 
گیان از تامین زمین برای 1۵هزار واحد مسكونی در استان 
خبر داد و گفت: عملیات اجرایی حدود هفت هزار پروژه 
نیز آغاز شده است.ماکان پدرام، مدیرکل راه و شهرسازی 
استان گیان در گفت وگو با خبرنگار پایگاه خبری وزارت 
راه و شهرسازی از ثبت نام 1۰7 هزار نفر در طرح نهضت 
ملی مسكن استان خبر داد و گفت:  تاکنون حدود ۳۴هزار 
نفر واجد شرایط شــناخته شدند که پالایش اولیه آن ها 
تقریبا به پایان رسیده و به منظور متصل کردن آن ها به 
پروژه ها در انتظار واریز وجه هستیم.وی بیشترین استقبال 
از طرح نهضت ملی مسكن را در شهر رشت خواند و عنوان 
کرد: این کانشهر به واسطه جمعیتی که دارد با بیشترین 
استقبال مواجه بود.مدیرکل راه و شهرسازی گیان با بیان 
اینكه در مدت زمان دو ســاله این طرح موظف هستیم 
حداقل تعهد خود را که ۹۰ هزار واحد در ســال اســت، 
آغاز کنیم، عنوان کرد: تاکنون زمین برای 1۵هزار واحد 
تامین شده و عملیات اجرایی حدود هفت هزار پروژه نیز 
آغاز شده است.پدرام افزود: بخشی از این واحدها واگذاری 
اســت و بخش دیگری نیز به واسطه پیمانكاران در حال 
انجام است.وی پیشرفت فیزیكی واحدهای ساخته شده 
را تشــریح کرد و گفت: برخی از پروژه های استان در حد 
پیكری و ســقف اول پیشرفت فیزیكی داشتند.مدیرکل 
راه و شهرسازی گیان خاطرنشان کرد: در طرح نهضت 
ملی مسكن افتتاح جدیدی نداریم اما در تفاهم نامه ها و 
پروژه هایی که در رابطه با طرح مسكن مهر بوده، قابلیت 

بهره برداری در سال جاری را دارند.

خبر

گازرسانی به روستاها موجب رونق 
کسب و کارهای محلی و اشتغال می شود

گیلان، علی ســیفی: با گازرســانی به ۵۴ روستای 
کوهســتانی و صعب العبور گیان در سال جاری، زمینه 
رونق بیش از پیش کســب و کارهای محلی و اشــتغال 
جوانان فراهم خواهد شــد.به گزارش روابط عمومی گاز 
گیان، عیسی جمال نیكویی مدیرعامل شرکت گاز استان 
گیان با اعام این خبر اظهار داشت: برای برخورداری این 
روستاها بیش از 2۵۰ کیلومتر شبكه توزیع و خط تغذیه 
اجرا می شــود و با تكمیل این طرح ها، بیش از ۳ هزار 
و ۳۰۰ خانوار روســتایی به جمع مشترکین گاز طبیعی 
خواهند پیوست.مدیرعامل گاز گیان با اشاره به اینكه هم 
اکنون همه شهرها و 2 هزار و ۹۴ روستای استان گیان 
برخوردار از گاز طبیعی می باشــند، گفت: عاوه بر طرح 
گازدار شدن ۵۴ روستا، برنامه گازرسانی به 81 روستای 
صعب العبور در شهرستان های رودسر و سیاهكل نیز در 
دستور کار بوده که هم اکنون برنامه ریزی های لازم برای 
اخذ پیمان این پروژه در حال انجام است.وی با بیان اینكه 
گاز به عنوان موتور محرک تولید می تواند نقشی اثرگذار 
درجهت تحقق شعار سال »تولید، دانش بنیان، اشتغال 
آفرین« ایفا نماید. بیان کرد: این شرکت همچنین طرح 
گازرسانی به ۹۵ صنعت با حجم جایگزینی سوخت ۴۰ 
هزار مترمكعب بر ساعت را در دستور کار خود دارد.جمال 
نیكویی با اعام این خبر افزود: با برخورداری این صنایع از 
گاز طبیعی، مجموع صنایع گازدار استان به حدود 6 هزار 
و ۳۰۰ مشترک خواهد رسید که این مهم نشان از توجه 
ویژه شرکت گاز به امر تولید و اشتغال دارد.مدیرعامل گاز 
گیان همچنین از برنامه ویژه این شرکت برای پشتیبانی 
از طرح های پژوهشی در حوزه گاز با هدف تحقق شعار 
ســال 1۴۰1 خبر داد و گفت: این شــرکت همواره نگاه 
مناسبی به اختراعات و تولیدات مهندسان داخلی داشته 
است چراکه حمایت از این تولیدات موجب افزایش ضریب 
ایمنی در تاسیسات، قطع وابستگی به بیگانگان و صرف 
جویی اقتصادی خواهد شد.وی در همین راستا افزود: در 
سال های گذشته نیز مهندسان شرکت گاز استان گیان 
توانستند دستگاه انتقال ماده بودارکننده گاز از بشكه ها به 
داخل مخزن اودررایزر )اودرانت لودر( را به صورت کاماً 
بومی با فناوری نوین و دانش بنیان، طراحی و تولید نمایند 
که هم اکنون این دستگاه در مراحل پایانی برای تولید انبوه 
قرار دارد.جمال نیكویی در خاتمه هدف شرکت گاز استان 
گیان را تحویل امن و پایدار گاز طبیعی به مشترکین گاز 
طبیعی عنوان کرد و گفت: این شرکت هم اکنون به پایان 
عملیات توسعه گازرسانی نزدیک شده است و تمام تاش 
خود را برای افزایش ســطح کیفی خدمات با استفاده از 
دانش نوین و بومی با هدف افزایش رضایتمندی مردم و 

مشترکین به کار بسته است.

مدیرعامل ذوب آهن اصفهان عنوان کرد:
  بهره وری شرکت های فولادی 

تحت الشعاع نحوه اختصاص مواد اولیه
اصفهان، مرادیان: دکتر سیف الله امیری مدیر کل دفتر صنایع 
معدنی وزارت صمت و هیأت همراه، ضمن بازدید از خطوط 
تولید ذوب آهن اصفهان، در نشستی با مهندس ایرج رخصتی 
مدیرعامل و معاونین این مجتمع عظیم صنعتی، راهكارهای 
تقویت و ارتقاء ســطح تعامات را بررسی کردند.مهندس 
رخصتی با بیان این که وزارت صمت به عنوان متولی معادن 
و مواد اولیه مورد نیاز صنایع در کشــور محسوب می شود، 
گفت: این نشست ها به منظور انتخاب راهكارهای مناسب و 
برنامه ریزی کامل و جامعی برای تعامل ذوب آهن اصفهان با 
ارکان وزارت صمت و سایر مراجع ذی صاح برگزار شد.وی 
نقش ترکیب مواد اولیه در تولید محصولات جدید و باکیفیت 
را حایز اهمیت دانست و گفت: کمبود مواد اولیه مانند سنگ 
آهن و زغال سنگ با کیفیت و نحوه تامین و اختصاص آن ها، 
بهره وری شرکت های فولادی به ویژه  ذوب آهن اصفهان را 
تحت شــعاع قرار می دهد.مهندس رخصتی با بیان این که 
ذوب آهن اصفهان سنگ آهن معادن داخلی را به بهای روز 
خریداری می کند و در پرداخت قیمت آن نیز مشكلی ندارد، 
تاکید کرد : ذوب آهن آماده اســت تمام زغال سنگ تولید 
داخــل را هم دریک فرایند منطقی خریداری کند تا نیازی 
به صادرات آن نباشد.مدیرعامل شرکت، واگذاری پهنه های 
معدنی مواد اولیه بــه ذوب آهن اصفهان را مورد تأکید قرار 
داد و افزود: ذوب آهن اصفهان برای سرمایه گذاری و شرکت 
در مزایده واگذاری معادن آمادگی لازم را دارد و انتظار داریم 
برای داشتن معدن و تامین پایدار مواد اولیه مورد نیاز خود، 

متولیان امر نیز از این شرکت بزرگ حمایت کنند.

خبر

برای اولین بار در تاریخ، اکثریت جمعیت جهان در 
مناطق شهری زندگی می کنند.

 شــهرهای سراسر جهان دست خوش دو تحول 
مهم هستند اول اینكه شهرها در حال رشد هستند 
و دوم اینكه شروع به تكامل به شهر هوشمند می 
کنند. شهرهایی که قادر به جمع آوری، تجزیه و 
تحلیل مقادیر بسیار زیادی از داده ها برای خودکار 
سازی فرآیندها به منظور بهبود کیفیت زندگی، 
خدمات و تصمیم گیری بهتر برای مدیران شهری 

هستند.
در همین راستا دبیرخانه دائمی نمایشگاه شهر 
هوشــمند ایران با برگــزاری دو دوره موفق طی 
سنوات گذشته سومین نمایشگاه شهر هوشمند 
Smart City Expo 2۰22 از تاریــخ 12 الی 
1۴ تیر ماه  سال 1۴۰1 با مجوز سازمان توسعه 
تجارت ایــران و حمایت وزارت کشــور ) مرکز 
توسعه دولت الكترونیک، فناوری اطاعات و آمار(، 
سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور، مجمع 
کانشــهرهای ایران ، معاونــت علمی و فناوری 
ریاست جمهوری و حمایت مالی صندوق نوآوری 
و شكوفایی، شــهرداری ها، سازمان ها، اتحادیه 
ها، شــرکت های بخش خصوصی، شرکت های 
دانش بنیان و اســتارت آپ ها در محل  مصای 
تهران با رویكردی نوین در ایجاد تعاملی سازنده 
و ایجاد همبستگی و هم افزایی ملی و بین المللی 
و در راستای تحقق »تولید، دانش بنیان ، اشتغال 

آفرین« برگزار می گردد.
این نمایشگاه با محورهای تجهیزات زیرساخت 

هــای اطاعــات و مخابرات، ســاختمان های 
هوشمند، دولت هوشــمند، انرژی، حمل و نقل 
هوشمند، محیط زیست هوشــمند، ، سامت، 
آمــوزش و ورزش، اقتصاد هوشــمند، امنیت در 
شهرهای هوشمند بزرگترین گردهمایی شرکت 
های برتر هوشمندسازی کشور می باشدکه نقش 
بسیار مهمی در توانمندســازی شهرهای نوآور 

و تصمیم گیری بهتر مدیران شــهری به منظور 
ارائه مطلوب خدمات نوین شــهری می باشــد.

شرکت هایی که درنمایشگاه شهر هوشمند ارائه 
محصول و خدمات می نمایند تنها با مشــارکت 
و تساعی یكدیگر و همگام شدن با سایر شرکت 
کنندگان این اکوسیستم عظیم کشور میتوانند 
قابلیت توانمندی های هوشمند سازی مورد نیاز 

کشــور را تولید و عرضه کنند که می توان با این 
روند خالق فرصت های رشد اقتصادی چند جانبه 
فناوران شــهری در تمامی صنایع باشیم.جهت 
کسب اطاعات بیشتر با دبیرخانه دائمی نمایشگاه 
  www.smartcityxpo.com به آدرس سایت
مراجعه و یا با شماره های۴۴و۰21-228۹۳2۴2 

/ ۰۹۹16۳6۴۴16 تماس حاصل فرمائید.

سومین نمایشگاه شهر هوشمند ایران در تیر ماه برگزار می شود 

 پایش تحولات دیجیتالی شهری

در دومین ایستگاه مطالبه گری که با هدف بررسی 
مشكات جامعه عشــایری اســتان فارس برگزار 
شد، مســئولان و متولیان این حوزه پای حرف دل 
نمایندگان جامعه عشــایری نشستند.رئیس بسیج 
رســانه اســتان فارس در این نشست که به شكل 
مجازی نیــز برای از مطالبه گــران و فعالان حوزه 
عشایری پخش شــد گفت: بسیج رسانه استان در 
برگزاری چنین نشســت هایی به دنبال این است 
تا بتواند زمینه ای برای برقراری ارتباط بین اقشار و 
گروه های مختلف مردم با مسئولان فراهم کند تا هم 
خواسته ها و مطالبات مردم به گوش مسئولان برسد 
و هم پیگیری مناسب از جانب مسئولان انجام شده و 
پاسخ مناسب به مردم ارائه شود.هادی رضایی افزود: 
بر همین اســاس، در دومین ایستگاه مطالبه گری 
مسائل و مشكات حوزه عشــایر را دنبال خواهیم 
کرد و امیدواریم این نشست و سایر نشست ها این 
احســاس را در مردم و اقشار مختلف ایجاد کند که 
مســئولان با تمام وجود پیگیر مطالبات و خواسته 
های آنها هستند.وی ادامه داد: در مقابل مسئولان نیز 
باید خود را مكلف به پیگیری امور شهروندان و ارائه 
پاسخ مناسب به مطالبات و خواسته های مطرح شده 
از جانب آنها بدانند که عشایر از جمله اقشار جامعه 
هستند که در تمام عرصه های انقاب با جانفشانی 
حضور داشته و همه ما باید در قبال حل مشكات 

آنها احساس مسئولیت کنیم.
 ایل راه، مهمترین چالش حوزه عشایر

محمد سیاح مطالبه گر کارگروه تخصصی مطالبه 
گران عشایر فارس نیز در این نشست، ایل راههای 
عشایری را مهمترین چالش در حوزه عشایر برشمرد 
و گفت: اتكای معاش عشایر به دامداری است و تداوم 
دامداری نیز منوط به چراگاه و مرتع است و در این 
خصوص سازمان جنگل ها و مراتع یک سری پروانه 
ها برای عشایر برای چرای دام در نظر گرفته است.

وی ادامه داد: طی ســال های اخیر با پدیده مرتع 
خواری مواجه هستیم و تاکنون پرونده های بسیاری 
در این زمینه در محاکم قضایی مطرح شده و بعضا 
منجر به صدور دادنامه هم شــده اما اجرایی نشده 
است.او اظهار داشت: بحث تصرف مراتع باعث شده 
که معیشت عشایر دچار اختال شود.وی گفت: در 
بحث ایل راه به رغم اینكه بر اساس قوانین، واگذاری 
ایل راه ها ممنوع اعام شده و تاکید شده مسیر تردد 
کوچ نشینان باید حفظ شود و واگذار نشود اما این 
ایل راهها عمدتا دســتخوش تصرف شده اند.سیاح 
افزود: در این بین تعدد متولی نیز هست و اداره کل 
راهداری متولی را اداره کل منابع طبیعی می داند و 
منابع طبیعی هم اداره کل امور عشایر را متولی می 
داند.وی گفت: در این میان قانون نیز مبهم است و 
کمیسیونی تحت عنوان تعیین حریم ایل راه موجود 

نیست که ایل راه و متولی آنرا مشخص کند.
 بحث خرید تضمینی دام مازاد عشــایر در 

دستور کار قرار گیرد
کمالی پیشكسوت جامعه عشایری نیز در این جلسه 
خواســتار در دســتور کار قرار گرفتن بحث خرید 
تضمینی دام مازاد عشــایر با هــدف حذف دلالان 
شد.وی افزود: عشایر کشور و استان فارس در مقطعی 
با استكبار مبارزه می کردند و امروز خشكسالی و قهر 
طبیعت آنها را با مشــكات بسیاری مواجه کرده و 
باید به مشكات آنها رسیدگی شود.او اظهار داشت: 
برای اینكه دام های مولد را از دست ندهیم و ساختار 
جامعه ایلی را حفظ کنیم، باید در مورد نهاده های 
دامی فكری اساسی کنیم و تحویل و توزیع نهادهای 
یارانه ای دامی به عشایر انجام شود.کمالی، دسترسی 
و تامین آب را از دیگر مشــكات جامعه عشایری 
دانســت و گفت: باید در شورای برنامه ریزی استان 
و شهرستان ها به عشــایر توجه شود و به ویژه در 
خصوص مسائل اعتباری مورد توجه قرار گیرند.وی، 
ضمن انتقاد از اجرایی نشدن آیین نامه ساماندهی 
عشــایر اظهار داشت: اگر این آیین نامه اجرایی می 
شــد همه ادارات پای کار می آمدند و امروز جامعه 
عشایر با این مشكات مواجه نبود و هر مجموعه ای 
موظف بود به وظیفه خود در قبال عشایر عمل کند.

کمالی همچنین خواستار تقویت شورای عالی عشایر 
و رفع مشكات عشایر در زمینه دریافت تسهیات و 

ارائه وثایق بانكی شد.
 سهمیه حذف شده کنکور فرزندان عشایر 

برگردانده شود
علی عسكر نجفی فعال فرهنگی عشایر هم گفت: 
داشتن سهمیه در کنكور حق فرزندان عشایر است 
و این ســهمیه حذف شده باید برگردانده شود.وی، 
بودجه و اعتبار مدارس عشــایری را بســیار ناچیز 
دانست و افزود: مدارس عشــایری را با این بودجه 
ها نمی شــود اداره کرد، این مدارس باید بر اساس 
حجم کار معین یا قیمت تمام شــده اداره شوند.او 
ادامه داد: همچنین برنامه های فناوری در مدارس 
عشــایری باید جدی گرفته شود و تبلت در اختیار 
فرزندان عشــایر قرار گیرد.وی، بر لزوم توجه جدی 

به مقطع پیش دبستانی در مدارس عشایری گفت: 
همچنین دانشــگاه فرهنگیان هم با رویكرد تربیت 
معلم عشایری تقویت شــود.نجفی افزود: در برنامه 
های توسعه عشایری خاء قانونی داریم که نیاز است 
مجلس در بحث قانونگذاری ورود کند، همچنین در 
خصوص آیین نامه ساماندهی عشایر مصوب سال 8۴ 

نیز سلیقه ای عمل می شود.
 حضور عشایر فارس در ۷۰ درصد از عرصه 

منابع طبیعی استان
فرمانده سپاه عشایر استان فارس هم، با بیان اینكه 
حدود 12 و نیم درصد عشایر کشور متعلق به این 
استان است گفت: عشایر فارس در حدود 7۰ درصد 

از عرصه منابع طبیعی استان حضور دارند.سرهنگ 
پاســدار سید محمد شــكوهی افزود: ایل قشقایی 
۵۰ درصد، ایات خمســه حدود 26 درصد، ایل لر 
ممســنی و بویراحمدی حدود 1۰ درصد و طوایف 
مستقل دیگر هم حدود 1۵ درصد عشایر فارس را 
شامل می شوند.وی، عشایر را یک جامعه پویا دانست 
و ادامه داد: برخی عشــایر را تا حد یک قشر تنزل 
می دهیم در صورتی که عشایر همانند جامعه شهری 
و روستایی، یک جامعه استاو گفت: همه مسئولان 
وظیفه دارند که جامعه عشــایر را حفظ کنند و اگر 
کوتاهی کنیم عشــایر را در آینده باید در کتاب ها 

جست و جو کنیم.
فرمانده ســپاه عشایر اســتان فارس افزود: در ایام 
انقاب عشایر در کنار نهضت امام )ره( حضور داشتند 
و در دوران دفاع مقدس نیز نخســتین کسانی که 
جلو تجاوز رژیم بعث عراق سد کردند عشایر بودند 
و بسیاری از فرماندهان و سرداران شهید دوران دفاع 

مقدس هم از جامعه عشایری بودند.
او گفت: توزیع چهار هزار بســته معیشتی در بین 
عشــایر در سال جاری، اختصاص تانكر آب، چادر و 
پوشاک و لوازم التحریر به مدارس از دیگر اقداماتی 

بود که در کنار این یادواره در استان انجام شد.

بسیج رسانه استان فارس میزبان مدیران عشایر استان

واکاوی مطالبات عشایر فارس؛ از بخشدار سیار تا ناوگان آبرسانی

اصفهان، مرادیان:مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه در دوازدهمین 
همایش چشم انداز صنعت فولاد و سنگ آهن ایران با نگاهی به بازار، با 
بیان این که فولاد مبارکه راهكارهای مناسبی برای گذر از چالش های 
صنعت فولاد دارد، گفت: نزدیک به یک دهه اســت که چالش های 
صنعت فولاد مطرح می شوند، اما راهكارهای واقعی برون رفت از این 
چالش ها همچنان به درستی ارائه نمی شود و در این همایش ها حرف 
تازه ای نمی شنویم و شــاهد تكرار حرف های گذشته ایم.دوازدهمین 
همایش چشم انداز صنعت فولاد و سنگ آهن ایران با نگاهی به بازار از 
1۹ تا 21 اردیبهشت ماه 1۴۰1 در قالب ۵ میزگرد تخصصی با حضور 
چهره های شاخص حوزه صنعت و معدن کشور در هتل المپیک تهران 

برگزار شد.محمدیاسر طیب نیا مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه در این 

همایش در پاســخ به یكی از موضوعات مطروحه میزگرد تخصصی 
چالش های صنعت فولاد ایران، ضمن انتقاد از عدم تحقق نتیجه گیری 
کارآمد این همایش طی سال های گذشته اظهار کرد: نزدیک به یک 
دهه است که چالش های صنعت فولاد مطرح می شوند، اما راهكارهای 
واقعی برون رفت از این چالش ها همچنان به درستی ارائه نمی شود و 
در این همایش ها حرف تازه ای نمی شــنویم و شاهد تكرار حرف های 
گذشــته ایم.وی با بیان اینكه راهكارهای شرکت فولاد مبارکه برای 
برون رفت صنعت فولاد کشور از چالش های موجود آماده ارائه است، 
بیان داشت: ما انتظار داریم در چنین همایش هایی تعارض های موجود 

بررسی شوند، تعارض هایی که دلایل آن گفته می شود، اما قانع کننده 
نیستند.مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه ادامه داد: گفته می شود که 
ظرفیت هــای آخر زنجیره فولاد 1۰۵ درصد اســت، اما با ۳۵ درصد 
ظرفیت در این بخش ها فعالیت می شود و در ابتدای زنجیره فولاد خلأ 
وجود دارد؛ پس باید مشــوق هایی ایجاد شوند که آخر زنجیره فولاد 
نیز با قوت به تولید بپردازد، اما باز شــاهد تعرفه گذاری برای صادرات 
فولاد هســتیم، از طرف دیگر گفته می شود نیاز داخلی به فولاد تنها 
نیمی از تولید آن است و فولادسازان محصول خود را حتما در بورس 
کالا عرضه کنند و اگر تقاضا نباشــد، فولاد را صادر کنند. حال سؤال 
اینجاست که چرا تعرفه و عوارض وضع می شوند.وی با بیان اینكه طی 
ماه های اخیر تنها صنعت فولاد توانست در انتهای زنجیره قیمت ها را 
کنترل کند، گفت: شرکت فولاد مبارکه به صورت داوطلبانه این کار 
را انجام داد. این در حالی اســت که طی ۵ تا 6 سال گذشته قیمت 
مواد اولیه 1۹ برابر شده، اما قیمت شمش در انتهای زنجیره 1۰ برابر 

شده است.

مدیرعامل فولاد مبارکه ؛

از طرح مباحث تكراری اجتناب کنیم 


